

Thermopockets for Ω solids



Labfacility are the UK's leading manufacturer of Temperature Sensors, Thermocouple Connectors and associated Temperature Instrumentation and stockings of Thermocouple Cables. The Company has been trading since 1971 and is ISO9001 accredited.

Les thermopockets en acier inoxydable de différentes tailles sont conçus pour une utilisation avec des sondes de température de style industriel afin de protéger la gaine des supports corrosifs et de faciliter le remplacement des sondes sans perturber le processus.

Du stock, les connexions de processus sont BSPP de 1/2 pouce en standard, un raccord de compression BSPP de 1/8 pouce pour convenir au diamètre de la sonde est nécessaire pour connecter le capteur au thermopocket.

Specifications

General Description	From stock, process connections are 1/2 inch BSPP as standard, a 1/8 inch BSPP compression fitting to suit diameter of probe is required to connect sensor to thermopocket.
Material	Stainless steel
Dimensions	303SS, 12mm Stem
Type & Stem Diameter	303SS, 12mm Stem
Stem Length	50mm, 100mm, 150mm
Probe Diameter	50mm, 100mm, 150mm stem length